
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО

ПРОТОКОЛ

№9
ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО, ПРОВЕДЕНО НА 28 МАЙ 
2024 ГОДИНА ОТ 14.00 ЧАСА В ЗАСЕДАТЕЛНАТА ЗАЛА НА ОБЩИНА СЕВЛИЕВО

Днес, 28 МАЙ 2024 год. от 14.00 часа в зала 300 на община Севлиево се проведе заседание 
на Общинския съвет - Севлиево. На заседанието присъстваха 27 общински съветника.

Отсъстват: Илияна Дянкова Николова - Иванова
Мехмед Хасанов Данъдокиев

Присъстваха:
1. д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево
2. Невена Тодорова - зам.кмет на община Севлиево
3. Красимира Йорданова - зам.кмет на община Севлиево
4. Ердоан Узунов - зам.кмет на община Севлиево
5. Румяна Дъчева - секретар на община Севлиево

В залата присъстваха общински служители и представители на медиите.

Заседанието бе открито и ръководено от д-р Явор Памукчиев - Председател на Общинския 
съвет - Севлиево.

ПИТАНИЯ КЪМ КМЕТА НА ОБЩИНАТА:

МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от 
КОАЛИПИЯ „ПРОДЪЛЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА -ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛАРИЯ“ - питането 
е относно дейностите свързани с управлението на отпадъците на територията на община Севлиево

1. Каква е ситуацията с контейнерите за биоразградими ( растителни) отпадъци, чийто брой 
значително беше редуциран в края на предходната година и каква е причината за това? Ще 
бъдат ли поставени отново, за да се избегне депонирането на този вид отпадъци в 
контейнерите за битови отпадъци, което води до по- бързото им напълване, или извън тях, 
което създава допълнителни трудности при извозването им?

2. Предвижда ли се разширяване обхвата на разделното събиране на отпадъци от опаковки, 
посредством добавяне на допълнителни локации, оборудвани с необходимите съдове, в 
населени места, в които няма до момента? Може ли да ни предоставите информация за 
активните точки със съдове за разделно събиране на отпадъци от опаковки към момента?

3. Предвижда ли се поставянето на допълнителни съдове за смесени битови отпадъци в 
населените места е преобладаващо възрастно население, с цел по- близки до възрастните 
хора локации за депониране на отпадъците, тъй като в момента на места са доста 
отдалечени, което ги затруднява?

4. Какви алтернативни мерки са предвидени за осигуряване на домакинствата с необходимите 
им специални контейнери за строителни отпадъци от ремонтни дейности в случай, че им 
бъде отказано от фирмата, доставчик на тази услуга, поради ремонт на нужния за тази 
дейност автокран с платформа, каквата е ситуацията в последния почти

/д-р Памукчиев уведоми общинските съветници за постъпилото питане, и че с писмо вх.№ 
РД-01-03-210-/2) от 2 7.05.2024 г. Кметът на община Севлиево желае удължаване на срока за 
отговор/
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ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ - Председател на групата общински съветници от ПП 
„ВЪЗРАЖДАНЕ” ^питането е относно затварянето на клуба на пенсионера в село Богатово

1. Има ли постъпил сигнал/питане от жители на село Богатово до общинска администрация 
относно затварянето на клуба и какви мерки са предприети за периода до 28.05.24 г.?

2. Има ли постъпило в кметството на село Богатово предписание от РЗИ за затваряне на 
клуба?

3. Извършван ли е оглед от администрацията назад във времето, относно състоянието на 
сградата и евентуална нужда от ремонт? Има ли изготвен протокол?

4. За времето от 02.03.24 г. до 28.05.24 г. уредникът на клуба води ли се на работа или е в 
отпуск?

5. Кога общината ще предложи друго помещение на жителите на селото, при невъзможност 
да ползване на досега предоставеното?

/д-р Памукчиев уведоми общинските съветници за постъпилото питане, и че с писмо вх.№ 
РД-01-03-211-(2) от 27.05.2024 г. Кметът на община Севлиево желае удължаване на срока за 
отговор/

ОБСЪЖДАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД:

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Правя предложение в дневния ред като т.1.20. да влезе предложение за: Предоставяне на 

допълнителна финансова помощ на спортен клуб по самбо и джудо „Раковски“ гр.Севлиево

Тъй като не се направиха други предложения по дневния ред, Председателят на Общинския 
съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват по процедура за прекратяване 
на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложения дневен ред, заедно с предложението на д-р Иван Иванов - кмет на община 
Севлиево - като т.1.20. в дневния ред да влезе предложение относно: Предоставяне на 
допълнителна финансова помощ на спортен клуб по самбо и джудо „Раковски“ гр.Севлиево

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет прие следния

ДНЕВЕН РЕД:

1. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ КМЕТА НА ОБЩИНАТА

1. Актуализация на поименен списък и разчет за финансиране на капиталови разходи 
през 2024 г.

2. Предоставяне на финансова помощ на Фолклорен ансамбъл „Развитие” при НЧ 
„Развитие - 1870” гр. Севлиево

3. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, находящ се в 
с.Градница, община Севлиево за предоставяне на здравни услуги

4. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Даване на съгласие за продажба на поземлен имот в с.Стоките, община 
Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба 
на имота
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5. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Даване на съгласие за продажба на новообразувани имоти в селищно 
образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“ и местност „Функата“, община 
Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба 
на имотите

6. Регионална програма за управление на отпадъците за регион Севлиево за период 2021 
- 2028 г. за общините Севлиево, Дряново и Сухиндол

7. Провеждане на Общо събрание на акционерите в МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД 
гр.Габрово

8. Извънредно заседание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „ВиК“ ООД гр.Габрово

9. Отчет за изпълнение на решенията на Общинския съвет - Севлиево /мандат 2023- 
2027 г./ за периода от 01.11.2023 г. до 01.05.2024 г„ вкл. и неизпълнените решения 
от предходния отчетен период

10. Даване на съгласие габаритът на улица с о.т.-236, 245, 244 да се намали за сметка на 
увеличаване на УПИ I с отреждане „За озеленяване, парк, градска градина“, кв.87 по 
плана на гр.Севлиево като трасето от страната на парка да се съвмести с 
реализираната тротоарна настилка, за сметка на част от УПИ I с отреждане „За 
озеленяване, парк, градска градина“, да се обособи нов УПИ II с отреждане „За 
обществено обслужване“

11. Даване на съгласие за изменение контура на улица в СО „Хоталич“, гр.Севлиево
12. Даване на съгласие за изменение на уличната регулация на част от улица с о.т.103 - 

о.т.80 - о.т.104 по плана на с.Горна Росица, община Севлиево
13. Даване на съгласие за изменение на уличната регулация на част от улица с о.т.109 - 

о.т.107 - о.т.132 по плана на с.Табашка, община Севлиево
14. ОДОБРЯВАНЕ Подробен устройствен план - Парцеларен план на трасе на проектен 

подземен електропровод 20 кУ за присъединяване на обект: „Две фотоволтаични 
електрически централи с мощности 5000 к\У и 2000 к\У в ПИ 77253.72.2 по КККР на 
с.Хирево, Община Севлиево към електроразпределителната мрежа“

15. Изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево (ОУПО) за промяна в 
устройствения статут на ПИ 65927.20.1 по КККР на гр. Севлиево и създаване на 
устройствена зона („Жм“) - „Жилищна устройствена зона за ниско жилищно 
застрояване“

16. ОДОБРЯВАНЕ на проект за изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево за промяна предназначението на поземлен имот с идентификатор 
73763.2.50 по КККР на с. Търхово, местност „БАБИНЕЦ“ от земеделска територия с 
необработваеми земи - пасища в земеделска територия с допустима промяна 
предназначението при условията на устройствена зона „Обществено обслужване“ 
(“Оо“)

17. ОДОБРЯВАНЕ на проект за изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево за промяна предназначението на поземлен имот с идентификатор 
16376.125.14 по КККР на с. Горна Росица, местност „ФЕРИЗА“ от земеделска 
територия с обработваеми земи - ниви в земеделска територия с допустима промяна 
предназначението при условията на устройствена зона „Предимно производствена“ 
(“Пп“)

18. Проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево /ОУПО/ за 
имот с идентификатор 21628.154.120, местност „Камъка“ по КККР на землище 
с.Добромирка, община Севлиево

19. Проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево /ОУПО/ за 
имот с идентификатор 40275.246.20, местност „Армането“ по КККР на землище 
с.Кръвеник, община Севлиево

20. Предоставяне на допълнителна финансова помощ на спортен клуб по самбо и джудо 
„Раковски“ гр.Севлиево

Докладва: д-р Иван Иванов
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2. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ ПОСТОЯННИ КОМИСИИ И ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ

2.1. Откриване на нова процедура за попълване списъка на кандидати за съдебни заседатели 
за Районен съд - Севлиево и Окръжен съд - Габрово (Мандат 2024 г. - 2028 г.) и 
Попълване състава на Временна комисия за изготвяне на предложения за попълване 
списъка на кандидатите за съдебни заседатели за Районен съд - Севлиево (Мандат 2024 
г. - 2028 г.)

Докладва: Недко Георгиев
Председател на Временната комисия 

за изготвяне на предложения за съдебни заседатели 
при Общински съвет - Севлиево

ПО ТОЧКА 1.1.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Това предложение беше разгледано на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“, 
смятаме, че е коректно направено и го подкрепяме единодушно.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват по процедура за прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

“ЗА” - 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

ВЪЗД. ” - няма“ПРОТИВ” - няма



РЕШЕНИЕ №158
На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и в изпълнение разпоредбите на чл. 124, ал. 3 от Закона за публичните финанси, 
Общински съвет - Севлиево одобрява вътрешни компенсирани промени в плана на капиталовите 
разходите на Община Севлиево, финансирани с целева субсидия от централен бюджет, съгласно 
Приложение №1.

ПО ТОЧКА 1.2.

СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

Във връзка с тази точка ние я разгледахме на наше редовно заседание и смятаме, че на всеки 
един от нас сърцето трепва, когато видим и чуем фолклорен ансамбъл „Развитие“. Изказваме 
респект и уважение към труда, всеотдайността на ръководителите, както и на изпълнителите на 
ансамбъла. Тяхвото участие на световния фолклорен фестивал на който са поканени в Спрингвил, 
Юта, САЩ ще бъде една визитна картичка не само за България, но смятаме и за Севлиево. И това да 
правиш изкуство, да го представяш е нещо магично и завладяващо и затова ние ще подкрепим 
предложението на д-р Иван Иванов за предоставяне на еднократна финансова помощ на читалище 
„Развитие“, по-точно на ансамбъла.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Нашата комисия „Бюджет, финанси и стопански дейности“ също единодушно подкрепя това 
предложение на кмета на общината. Смятаме, че трябва да бъде подкрепено.

ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА - общински съветник от ДПС
Каквото и да кажем за ансамбъл „Развитие“ ще е малко. Туптящото сърце на Севлиево е 

емблема на всеки празник в града, визитна картичка на Севлиево по света. Ансамбъла под 
ръководството на Весела и Йордан Йорданови развива изключително активна концертна дейност. 
През годините е участвал във фестивали в Чехия, Русия, Франция, Италия, Турция, Гърция. Най- 
значителната изява на ансамбъла е представянето на България в У-та световна фолклориада в 
Мексико през 2016 г. Поканата сега да представи страната ни на два световни фестивала в САЩ е 
поредното заслужено признание на нашите танцьори. Затова ние от нашата група с удоволствие ще 
гласуваме "ЗА"„предоставянето на финансова помощ за фолклорен ансамбъл „Развитие“.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
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„ЗА” - 26

МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 159

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 124, ал. 2 и чл. 125, ал. 1, т. 2 от Закона за публични 
финанси, Общинският съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие община Севлиево да предостави финансова помощ на Фолклорен 
ансамбъл „Развитие“ при Народно читалище „Развитие - 1870“ гр. Севлиево в размер на 
10 000 лв. (десет хиляди лева) за реализиране на престижното участие в Световния 
фолклорен фестивал СЮРР САЩ 2024.

2. Упълномощава Кмета на община Севлиево да предприеме необходимите действия 
за изпълнение на настоящото решение.

ПО ТОЧКА 1.3.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението по т.1.3., а именно за отдаване 
под наем на недвижим имот - публична общинска собственост, представляващ помещение с 
предназначение за стоматологичен кабинет с площ от 10 кв.м по плана на с.Градница. ПК 
„Общинска собственост и ТСУ“ подкрепя така направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

6



„ЗА”- 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 160

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9 във връзка с чл. 14, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската собственост и 
чл. 12, ал. 1 и ал. 2 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост, Общински съвет-Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 (пет) години на недвижим имот, 
представляващ помещение с предназначение стоматологичен кабинет - публична общинска 
собственост с площ 10 /десет/ кв. м, находящ се на втори етаж, предназначен за здравно 
обслужване от двуетажна масивна търговско - административна сграда, построена в урегулиран 
поземлен имот XV, кв. 28 по плана на с. Градница, община Севлиево при граници: север - двор, 
изток - двор, запад - чакалня, юг - коридор, съгласно АПОС № 7796/22.02.2024 г.

2. Началната месечна наемна цена за имота по т. 1 се определя съобразно Приложение № 1 
- Методика за изчисляване на началните наемни цени за месечния наем за 1 кв. м площ за 
помещения и места общинска собственост от Наредбата за придобиване, управление и 
разпореждане с общинска собственост.

3. Определя 30 на сто от постъпленията от наем на гореописания недвижим имот - 
общинска собственост, да се използват за изпълнение на дейности от местно значение на 
територията на с. Градница, община Севлиево.
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4. Възлага на Кмета на Община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за отдаване под наем за срок от от 5 (пет) години на посочения в т. 1 недвижим имот 
публична общинска собственост.

ПО ТОЧКА 1.4.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.4. е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на поземлен 
имот - частна общинска собственост с площ от 2417 кв.м, начин на трайно ползване - незастроен 
имот за жилищни нужди по кадастралната карта на с.Стоките, община Севлиево. Началната цена за 
имота е в размер на 12600 лв. без ДДС. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ подкрепя 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 27 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 161

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 
г. и дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на недвижим имот - частна 
общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 69417.511.132 /шестдесет 
и девет хиляди четиристотин и седемнадесет точка петстотин и единадесет точка сто 
тридесет и две/, с площ 2 417 /две хиляди четиристотин и седемнадесет/ кв.м, трайно 
предназначение на територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: незастроен имот за 
жилищни нужди, актуван с АЧОС № 7903/07.05.2024 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка на описания в т. 1 недвижим имот в 
размер 12 600.00 /дванадесет хиляди и шестстотин/лева без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер на 12 600.00 /дванадесет хиляди и 
шестстотин/лева без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописаните недвижими имоти 
да се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Стоките, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имота, с начална тръжна цена - определената в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.5.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.5. е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на 5 
новообразувани имота по плана на СО „Хоталич“, местност „Крушевски баир“ и местност 
„Функата“. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също така единодушно подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ПРОТИВ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
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„ЗА” - 26

НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - 1 „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 162

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на новообразувани имоти - частна 
общинска собственост, находящи се в селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“ и 
местност „Функата“ община Севлиево, както следва:

- Новообразуван имот № 557.127 с с площ 858.4 кв. м, актуван с АЧОС № 7519/18.02.2022 г. и 
поправен с акт за частна общинска собственост № 7675/17.02.2023 г. по плана на новообразуваните 
имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Функата“, находящ се в община Севлиево.

- Новообразуван имот № 551.481 с площ 274.2 кв. м, актуван с АЧОС №7459/17.12.2021 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски 
баир“,находящ се в община Севлиево.

- Новообразуван имот № 557.126 с площ 1 410.0 кв. м, актуван с АЧОС № 7914/13.05.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Функата“,находящ 
се в община Севлиево.

- Новообразуван имот № 562.242 с площ 788.4 кв .м, актуван с АЧОС № 7936/13.05.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски 
баир“,находящ се в община Севлиево.

- Новообразуван имот № 551.21 с площ 571.2 кв. м, актуван с АЧОС № 7299/09.07.2021 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, 
находящ се в община Севлиево.

2. Одобрява изготвените от независим оценител оценки на имотите, описани в т. 1, както 
следва:

- Новообразуван имот № 557.127 с с площ 858.4 кв. м, актуван с АЧОС № 7519/18.02.2022 г. и 
поправен с акт за частна общинска собственост № 7675/17.02.2023 г. по плана на новообразуваните 
имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Функата“, в размер на 2 990 лв. /две хиляди 
деветстотин и деветдесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот № 551.481 с площ 274.2 кв. м, актуван с АЧОС №7459/17.12.2021 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, в 
размер на 2 010 лв. /две хиляди и десет лева/ без ДДС.
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- Новообразуван имот № 557.126 с площ 1 410.0 кв. м, актуван с АЧОС № 7914/13.05.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Функата“, в размер 
на 2 840 лв. /две хиляди осемстотин и четиридесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот № 562.242 с площ 788.4 кв .м, актуван с АЧОС № 7936/13.05.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, в 
размер на 5 780 лв. /пет хиляди седемстотин и осемдесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот № 551.21 с площ 571.2 кв. м, актуван с АЧОС № 7299/09.07.2021 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, в 
размер на 4 440 лв. /четири хиляди четиристотин и четиридесет лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имотите, както следва:
- Новообразуван имот № 557.127 с с площ 858.4 кв. м, актуван е АЧОС № 7519/18.02.2022 г. и 

поправен с акт за частна общинска собственост № 7675/17.02.2023 г. по плана на новообразуваните 
имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Функата“, в размер на 2 990 лв. /две 
хиляди деветстотин и деветдесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот № 551.481 с площ 274.2 кв. м, актуван с АЧОС №7459/17.12.2021 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, в 
размер на 2 010 лв. /две хиляди и десет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот№ 557.126 с площ 1 410.0 кв. м, актуван с АЧОС № 7914/13.05.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Функата“, в размер 
на 2 840 лв. /две хиляди осемстотин и четиридесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот № 562.242 с площ 788.4 кв ,м, актуван с АЧОС № 7936/13.05.2024 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, в 
размер на 5 780 лв. /пет хиляди седемстотин и осемдесет лева/ без ДДС.

- Новообразуван имот № 551.21 с площ 571.2 кв. м, актуван с АЧОС № 7299/09.07.2021 г. по 
плана на новообразуваните имоти на селищно образувание Хоталич - местност „Крушевски баир“, в 
размер на 4 440 лв. /четири хиляди четиристотин и четиридесет лева/ без ДДС.

4. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имотите, с начални тръжни цени - определените в т. 3 пазарни цени.

ПО ТОЧКА 1.6.

АТАНАС АТАНАСОВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Екология и 
рационално използване на природните ресурси”

Точка 1.6. Регионална програма за управление на отпадъците за регион Севлиево за 
период 2021 - 2028 г. за общините Севлиево, Дряново и Сухиндол комисията разгледа и 
приема така направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ВЪЗД.СЕ”
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„ЗА” - 23 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - 4

ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ВЪЗД.СЕ”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ВЪЗД.СЕ”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ВЪЗД.СЕ”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 163

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 52, ал.8 от ЗУО Общинският съвет - Севлиево, приема Регионална програма за 
управление на отпадъците - регион Севлиево за период 2021 - 2028 г за общините Севлиево, 
Дряново и Сухиндол

ПО ТОЧКА 1.7.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

За Общото събрание на акционерите на МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД гр.Габрово с наше 
решение № 7 от 28.11.2023 г. за представител на нашата община ние сме избрали зам.кмета на 
община Севлиево - Калина Стефанова Георгиева. Съгласно днешното си решение ние определяме и 
начина на гласуване на нашия пълномощник на това общо събрание, като по всички поставени точки 
в така направеното предложение да бъде „ЗА“. Т.е. ние ще гласуваме за развитието и обновяването 
на областната болница в гр.Габрово, която посреща и обслужва наши съграждани и жители на 
община Севлиево. Смятам, че трябва да подкрепиме така направеното предложение. ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“ е на мнение, че това предложение е коректно направено, 
както всяка година.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Д-р Садъкова много добре представи предстоящото гласуване. ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности“ също единодушно подкрепя това предложение.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 164

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 31 от „Наредба за реда за учредяване и упражняване правата на 
общината в публични предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, 
гражданските дружества по Закона за задълженията и договорите и сдружения по Закона за 
юридическите лица с нестопанска цел“, Общински съвет - Севлиево упълномощава Калина 
Стефанова Георгиева - Заместник-кмет на Община Севлиево, да гласува от името на акционера - 
Община Севлиево в Общото събрание на акционерите на МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД, гр. 
Габрово, което ще се проведе на 11.06.2024 г., при приемането на предложението за решение по 
точките от дневния ред, както следва:

По т. 1 от дневния ред: Доклад на съвета на директорите за дейността на дружеството през 
2023 г.
Проект за решение: Общото събрание на акционерите приема доклада на съвета на директорите за 
дейността на дружеството през 2023 г - „ЗА“.
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По т. 2 от дневния ред: Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството за 2023 г., 
заверен от регистрирания одитор.
Проект за решение: Общото събрание на акционерите одобрява годишния финансов отчет на 
дружеството за 2023 г., заверен от регистрирания одитор,- „ЗА“.

По т. 3 от дневния ред: Приемане на консолидирания доклад за дейността на МБАЛ „Д-р 
Тота Венкова“ АД за 2023 г.
Проект за решение: Общото събрание на акционерите одобрява консолидирания доклад за дейността 
на МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД за 2023 г. - „ЗА“.

По т. 4 от дневния ред: Приемане на консолидиран годишен финансов отчет за 2023 г. 
заверен от регистрирания одитор.
Проект за решение: Общото събрание на акционерите приема консолидирания годишен финансов 
отчет на МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД за 2023 г„ заверен от регистрирания одитор- „ЗА“.

По т. 5 от дневния ред: Разпределение на печалбата на дружеството за 2023 г.
Проект на решение: На основание чл. 246, ал. 2, т. 1 от ТЗ общото събрание на акционерите 
прехвърля 1/10 част от печалбата на дружеството за 2023 г. в размер на 294 220,81 лв. да бъде 
прехвърлена във фонд „Резервен“ създаден в акционерното дружество. С останалата част от 
печалбата да бъдат покрити стари финансови загуби на дружеството - „ЗА“.

По т. 6 от дневния ред: Освобождаване от отговорност на членовете на съвета на 
директорите за дейността им през 2023 г.
Проект за решение: Общото събрание на акционерите освобождава от отговорност членовете на 
съвета на директорите за дейността им през 2023 г. - „ЗА“.

По т. 7 от дневния ред: Избор на регистриран одитор за 2024 г.
Проект за решение: Общото събрание на акционерите избира и назначава за проверка и заверка на 
годишния финансов отчет на дружеството за 2024 г. предложения регистриран одитор Райна 
Димитрова Стефанова, регистриран одитор с диплом № 089. - „ЗА“.

По т. 8 от дневния ред: Приемане на решение за увеличение на капитала на дружеството. 
Проект за решение: „Общото събрание на акционерите увеличава капитала на дружеството от 
12 332 990 лв. (1 233 299 броя поименни акции) на 14 675 010 лв. (1 467 501 броя поименни акции) с 
размера на получените през 2021 г„ 2022 г. и 2023 г. от държавата и усвоени средства за капиталови 
разходи чрез записване на нови 234 202 бр. акции на държавата с номинална стойност 10 лева“ - 
„ЗА“.
Пояснение:

1. За обект „Ремонт на помещения за монтаж на катетеризационна лаборатория за инвазивна 
кардиология“ е сключен договор № РД-12-216/24.06.2022 г. на стойност 225 000 лв. 
Усвоените средства са в размер на 223 744,94 лв.

2. За обект „Доставка, монтаж и въвеждане в експлоатация на система за запис на живо 
предаване на дисекции, аутопсии или операции за нуждите на отделение по съдебна 
медицина“ е сключен договор № РД-12-352/29.12.2022 г. на стойност 76 800 лв. Средствата 
са усвоени изцяло.

3. За обект „Доставка на ехограф с разширени диагностични възможности за абдоминална 
ехография“ е сключен договор № РД-12-315/22.12.2022 г. на стойност 175 000 лв. Средствата 
са усвоени изцяло.

4. За обекти „Доставка, монтаж, въвеждане в експлоатация и обучение на ангиографска система 
с Аи1о Ю§Ь1 технология“; „Оборудване на катетеризационна лаборатория за инвазивна 
кардиология в МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД“ са сключени договори № РД-12- 
353/08.12.2021 г. и РД-12-207/24.06.2022 г. на обща стойност 1 254 000 лв. Усвоените 
средства са в размер на 1 150 342,80 лв.

5. За обект „Закупуване на универсална лазерна урологична платформа“ е сключен договор № 
РД-12-294/22.12.2022 г. на стойност 460 000 лв. Усвоените средства са в размер на 459 876 
лв.

6. За обект „Изграждане на автомобилна рампа и пътни подстъпи към нея до главния вход на 
Спешното отделение (СО е изпълнявано по проекта за подпомагане на спешната помощ по
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ОПРР 2014-2020)“ е сключен договор № РД-12-330/22.12.2022 г. на стойност 140 000 лв. 
Усвоените средства са в размер на 139 757,16 лв.

7. За обект „Доставка на рентгенова тръба за компютърен томограф“ е сключен договор № РД- 
12-316/22.12.2023 г. на стойност 116 500 лв. Средствата са усвоени изцяло.

Общата сума на усвоените средства по т.1, т.2, т.З, т.4, т.5, т.6, и т.7 възлиза на 2 342 020,90 лв. и 
с тази сума следва да се увеличи капиталът на дружеството.

По т. 9 от дневния ред: Приемане на решение за промяна в устава на дружеството. Проект 
на решение: Общото събрание на акционерите приема следните промени в устава:
Чл. 7, ал. 1 от устава думите „12 332 990 (дванадесет милиона триста тридесет и две хиляди 
деветстотин и деветдесет)“ се заменят с думите „14 675 010 (четиринадесет милиона шестстотин 
седемдесет и пет хиляди и десет)“, като текстът придобива следното съдържание:
„Чл. 7, ал. 1. Капиталът на дружеството е в размер на 14 675 010 (четиринадесет милиона 
шестстотин седемдесет и пет хиляди и десет) лева.“
Чл. 7, ал. 2 от устава думите „1 233 299 (един милион двеста тридесет и три хиляди двеста 
деветдесет и девет)“ се заменят с думите „1 467 501 (един милион четиристотин шестдесет и седем 
хиляди петстотин и една)“ като текстът придобива следното съдържание:
„Чл. 7, ал. 2. Капиталът се разпределя в 1 467 501 (един милион четиристотин шестдесет и седем 
хиляди петстотин и една) поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 (десет) лева.“ 
Чл. 7, ал. 6. придобива следното съдържание:
„Чл. 7, ал. 6. Капиталът е разпределен, както следва:
За държавата, представлявана от министъра на здравеопазването - 93,25 (деветдесет и три цяло 
двадесет и пет стотни) на сто от капитала, представляващи I 368 472 (един милион триста шестдесет 
и осем хиляди четиристотин седемдесет и две) поименни акции, всяка от които с номинална 
стойност 10 (десет) лева;
За община Габрово - 3,49 (три цяло и четиридесет и девет стотни) на сто от капитала или 51 242 
(петдесет и една хиляди двеста четиридесет и две) броя поименни акции, всяка от които с номинална 
стойност 10 (десет) лева;
За община Дряново - 0,59 (нула цяло и петдесет и девет стотни) на сто от капитала или 8 581 (осем 
хиляди петстотин осемдесет и една) броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 
(десет) лева;
За община Севлиево - 2 (две) на сто от капитала или 29 323 (двадесет и девет хиляди триста двадесет 
и три) броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 (десет) лева;
За община Трявна - 0,67 (нула цяло шестдесет и седем стотни) на сто от капитала или 9 883 (девет 
хиляди осемстотин осемдесет и три) броя поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 
(десет) лева. - „ЗА“.

По т. 10 от дневния ред: Приемане на актуални правила за избор на регистриран одитор за 
заверка на годишния финансов отчет на дружеството.
Проект на решение: Общото събрание на акционерите приема правила за избор на регистриран 
одитор за заверка на годишния финансов отчет на дружеството. - „ЗА“.

По т. 11 от дневния ред: Утвърждаване на образец на декларации по чл. 49, ал. 1, т. I и т. 3 
от Закон за противодействие на корупцията.
Проект на решение: Общото събрание на акционерите утвърждава образец на декларации по чл. 49, 
ал. I, т. 1 и т. 3 от Закон за противодействие на корупцията. - „ЗА“.

Приложение: Покана за провеждане на Общо събрание, наш рег. № РД-04-03.262/09.05.2024 
г. в Община Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.8.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.
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“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”- няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 26 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- 1

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 165

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Решение № 277 от 11.10.2016 г. на Общински съвет - Севлиево, във връзка с чл. 198е, 
ал. 5 от Закона за водите, Общинският съвет - Севлиево, упълномощава д-р Иван Тодоров Иванов - 
Кмет на община Севлиево и представляващ общината в Асоциацията по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „ВиК” ООД гр. Габрово, да гласува на извънредното неприсъствено 
заседание на общото събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия”, което ще се 
проведе на 04.07.2024 г. (вторник) от 10.00 часа при приемането на предложението за решение по 
точките от дневния ред, както следва:

По т.1 от дневния ред: Вземане на принципно решение за даване на предварително съгласие
за поемане на финансови задължения от „ВиК“ ООД - гр. Габрово, 
свързани с кандидатстване на ВиК оператора с проектно предложение 
с работно заглавие „Реконструкция и модернизация на ВиК мрежи и 
съоръжения в област Габрово“, финансирано по процедура 
№В616РРРК002-1.002 „Изграждане на ВиК инфраструктура за 7 ВиК 
оператора“ по Приоритет 1 „Води“ на програма „Околна среда“ 2021 - 
2027 г.
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Проект за решение на 
Общото събрание на 
Асоциация по ВиК - 
Габрово:

Гласуване от представителя 
на Община Севлиево:

По т.2 от дневния ред:

1. Взема принципно решение, за даване предварително съгласие, 
за поемане на финансови задължения от „ВиК“ ООД, гр. 
Габрово, свързани с кандидатстване на ВиК оператора с 
проектно предложение с работно заглавие „Реконструкция и 
модернизация на ВиК мрежи и съоръжения в област Габрово“, 
което ще бъде финансирано по процедура №В016РРРК002- 
1.002 „Изграждане на ВиК инфраструктура за 7 ВиК 
оператора“ по Приоритет 1 „Води“ на програма „Околна 
среда“ 2021 - 2027 г.

2. Оправомощава председателя да подпише следните 
декларации, необходими за кандидатстване на „ВиК“ ООД - 
гр. Габрово по процедура №В616ГЕРК002-1.002 „Изграждане 
на ВиК инфраструктура за 7 ВиК оператора“ по Приоритет 1 
„Води“ на програма „Околна среда“ 2021 - 2027 г.:
- Декларация, че включените в проектното предложение 
дейности са в съответствие с Регионалния генерален план за 
ВиК системите и съоръженията за обособената територия, 
обслужвана от „ВиК“ ООД, гр. Габрово и същите могат да 
бъдат възложени за изпълнение на ВиК оператора, на 
основавание чл. 198н, ал. 1 от Закона за водите;
- Декларация, че инвестициите, включени в проектното 
предложение на „ВиК“ ООД, гр. Габрово, са в съответствие 
с клаузите на сключения между страните Договор по чл. 198п, 
ал. 1 от Закона за водите.

ЗА

Приемане на отчет за изпълнението на бюджета на Асоциация по ВиК 
на обособената територия, обслужвана от „ВиК“ ООД - Габрово за 
2023 г.

Проект за решение на 
Общото събрание на 
Асоциация по ВиК -
Габрово:

Гласуване от представителя 
на Община Севлиево:

По т.З от дневния ред:

ЗА

Приема отчет за изпълнението на бюджета на Асоциация по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК“ ООД, гр. 
Габрово за 2023 г.

Приемане на отчет за дейността на Асоциация по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „ВиК“ ООД - гр. Габрово за 2023 г.

Проект за решение на 
Общото събрание на 
Асоциация по ВиК -
Габрово:

Гласуване от представителя 
на Община Севлиево: ЗА

Приема отчет за дейността на Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „ВиК“ ООД, гр. 
Габрово за 2023 г. (приложен към настоящото решение).
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ПО ТОЧКА 1.9.

ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация ан движението”

ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ коментира т.1.9. от дневния 
ред Отчет за изпълнение на решенията на Общинския съвет - Севлиево /мандат 2023-2027 
г./ за периода от 01.11.2023 г. до 01.05.2024 г., вкл. и неизпълнените решения от 
предходния отчетен период. Комисията коментира тази точка и стигнахме до извода, че целият 
ОбС през този период е работил усърдно, взели сме доста решения и мисля, че е тука момента към 
всичките си колеги да ги апелирам да продължаваме в същия дух и да работим за благото на община 
Севлиево и единодушно комисията приема така направеното предложение.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

ПК „Здравеопазване и социални дейности“ също разгледа този отчет за периода от 
01.11.2023 г. до 01.05.2024 г. и по отношение на заложените дейности и взети решения в областта на 
здревопазването и социалните дейности виждаме, че повечето са изпълнени, като отделни дейности 
продължават да са в процес на изпълнение. Знаем, че полагаме изключително големи усилия за да 
можем да осъществиме и в срок да изпълним и тези задачи, които са в изпълнение до края на 
мандата ни.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 166

На основание чл.21, ал.1, т.24 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Общинският съвет - Севлиево приема Отчета за изпълнение на решенията към дата 
01.05.2024 г. и снема от отчет изпълнените решения, съгласно Приложение № 1.

ПО ТОЧКА 1,10.

ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация ан движението”

ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ коментирахме също и т. 1.10. а 
именно: Даване на съгласие габаритът на улица с о.т.-236, 245, 244 да се намали за сметка на 
увеличаване на УПИ I с отреждане „За озеленяване, парк, градска градина“, кв.87 по плана 
на гр.Севлиево като трасето от страната на парка да се съвмести с реализираната тротоарна 
настилка, за сметка на част от УПИ I с отреждане „За озеленяване, парк, градска градина“, 
да се обособи нов УПИ II с отреждане „За обществено обслужване“. Комисията единодушно 
приема и подкрепя така направеното предложение от кмета на общината.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

На свое редовно заседание ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също разгледа и 
предложението по т. 1.10. и единодушно го подкрепяме.

Ще си позволя традиционно да обединя и другите точмки, които ПК „Общинска собственост 
и ТСУ“ разгледа на своето заседание, съответно т.1.11., т. 1.12., т. 1.13., т. 1.14., т. 1.15., т. 1.16., т. 1.17., 
т.1.18. и последната т. 1.19., като за всяка една от изброените становището на ПК „Общинска 
собственост и ТСУ“ е положително.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
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„ЗА” - 26

СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА ДА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 167

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124а, ал.1 и чл.124б, ал.1, чл.125, ал.1, във връзка с чл.ИО. ал.1, т.1 и 
чл.134, ал.1, т.1 от Закона за устройство на територията/ЗУТ/, чл.8, ал.1 от ЗОС, Общински 
съвет - Севлиево,
1. ДАВА СЪГЛАСИЕ габаритът на улица с о.т-236.245,244 да се намали за сметка 

увеличаване на УПИ I с отреждане „За озеленяване, парк, градска градина", кв.87 по 
плана на гр. Севлиево, като трасето от страната на парка да се съвмести с реализираната 
тротоарна настилка, за сметка на част от УПИ 1 с отреждане „За озеленяване, 
парк,градска градина“, да се обособи нов УПИ II с отреждане „За обществено 
обслужване".

2. РАЗРЕШАВА изработването на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за регулация 
и застрояване /ПРЗ/ с обхват УПИ I с отреждане „За озеленяване, парк,градска градина“, 
кв.87 по плана на гр. Севлиево, обособяване на нов УПИ II е отреждане „За обществено 
обслужване".

3. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
регулация и застрояване /ПРЗ/

ПРИЛОЖЕНИЯ:
1. Задание.
2. Предложение за изменение.
3. Извадка от действащ план за регулация

ПО ТОЧКА 1.11,

ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация ан движението”

ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ също коментирахме т.1.11. 
Става въпрос за Даване на съгласие за изменение контура на улица в СО „Хоталич“, 
гр.Севлиево. Комисията единодушно приема така направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.
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“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- НЯМА

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 168

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл.134а, ал.1 от Закона за устройство на територията Общинският 
съвет - Севлиево ДАВА СЪГЛАСИЕ за частично изменение на плана на новообразуваните имоти 
на СО “Хоталич“, местност „Крушевски баир“, гр. Севлиево, одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 
год, като местен път с идентификатор 65927.551.423, собственост на Община Севлиево промени 
конфигурацията си, така както е показано на скица-проект с червен цвят.

ПО ТОЧКА 1.12.

ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация ан движението”

ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ коментира т.1.12. от дневния 
ред, а именно Даване на съгласие за изменение на уличната регулация на част от улица с 
о.т.103 - о.т.80 - о.т. 104 по плана на с.Горна Росица, община Севлиево. При така направеното 
предложение комисията единодушно приема и се съгласява с това.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 169

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с § 8, ал. 2, т. 3 от Преходните разпоредби на Закона за устройство на 
територията Общинският съвет - Севлиево ДАВА СЪГЛАСИЕ за частично изменение на 
регулационен план на с. Горна Росица, Община Севлиево, като уличнорегулационната линия на 
улица с о. т. 103 - о. т. 80 - о. т. 104 съвпадне с имотната граница на ПИ 481, кв. 32 по плана на с. 
Горна Росица, Община Севлиево.
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ПО ТОЧКА 1.13.

ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация ан движението”

ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ коментира т. 1.13. - Даване на 
съгласие за изменение на уличната регулация на част от улица с о.т.109 - о.т.107 - о.т.132 по 
плана на с.Табашка, община Севлиево. Комисията единодушно приема така направеното 
предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 170

Иа основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с § 8, ал. 2, т. 3 от Преходните разпоредби на Закона за устройство на 
територията Общинският съвет — Севлиево ДАВА СЪГЛАСИЕ за частично изменение на 
регулационен план на с. Табашка. Община Севлиево, като уличнорегулационната линия на улица с
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о. т. 109 - о. т. 107 - о. т. 132 съвпадне с имотната граница на ПИ 160, кв. 9 по плана на с. Табашка, 
Община Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.14.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 27 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 171

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 129, ал. 1 от Закона за устройство на територията и Решение по т. 7 от Протокол 
№ 03/23.04.2024 год. на Общински експертен съвет по устройство на територията, Общински съвет 
- Севлиево:

ОДОБРЯВА Подробен устройствен план - Парцеларен план на трасе на проектен подземен 
електропровод 20 кУ за присъединяване на обект: „Две фотоволтаични електрически централи с 
мощности 5000 № и 2000 кУ/ в ПИ 77253.72.2 по КККР на с. Хирево, Община Севлиево към 
електроразпределителната мрежа.“, със съдържание:
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ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН (ПП):
В ПИ 77253.77.2 по КККР на с. Хирево ще бъдат изградени две ФЕЦ - с мощности съответно от 

5000 к^ и 2000 к\У, за които има издадени две становища от ЕРП Север. Съгласно становище с изх. 
№ ПВИ-845/04.07.2022 г. на ЕРП Север, присъединяването на ФЕЦ с мощност 5000 к^ ще се 
осъществи към електропровод „Градница“ 20 кУ, мястото на присъединяване - нова ГРУ (БКТП) на 
границата на имота, захранен посредством нова кабелна линия 20 кУ от съществуващ или 
новоизграден СРС 20 кУ от електропровод „Градница“. Съгласно становище с изх. № ПВИ- 
846/04.07.2022 г. на ЕРП Север, присъединяването на ФЕЦ с мощност 2000 к\У ще се осъществи 
към електропровод „Душево“ 20 кУ, мястото на присъединяване - нова ГРУ (БКТП) на границата 
на имота, захранен посредством нова кабелна линия 20 кУ от съществуващ или новоизграден СРС 
20 кУ от електропровод „Душево“. Двата електропровода - „Душево“ и „Градница“ са окачени от 
двете страни на един стълб спрямо оста на провода. Трасето за присъединяване на двете ФЕЦ в ПИ 
77253.72.2 е проектирано от съществуващ СРС 101. Трасето на кабелната линия Ср.Н. минава през 
имоти, общинска собственост, съгласно изискването на чл. 67, ал. 1 от ЗУТ и през един имот, частна 
собственост, в който се намира СРС 101, а именно: ПИ 24178.14.47 в землището на с. Душево - 
нива, частна собственост, с дължина 21,88 м; ПИ 24178.306.26 - селскостопански път, общинска 
публична собственост - 340,96 м; ПИ 24178.306.24 - селскостопански път, общинска публична 
собственост - 541,98 м и ПИ 77253.68.106 в землището на с. Хирево - селскостопански път, 
общинска публична собственост - 9,60 м. Общата дължина на трасето е 914,42 м. Сервитутът е 
определен съгласно приложение № 5 към чл. 7, ал. 1, т. 5 на Наредба № 16/2004 г. за сервитутите на 
енергийните обекти, представляващ ивици от двете страни по оста на трасето с широчина 2,00 м. За 
кратък участък от трасето (около 10 м в ПИ 24178.306.26) е определен сервитут с по - малки от 
определените в приложение № 5 размери, съгласно чл. 7, ал. 3 от Наредбата с цел да не се засягат 
имоти частна собственост. Засегната площ от трасето и сервитута е 3657,68 кв. м.

Решението на Общинския съвет - Севлиево за одобряване на подробен устройствен план - 
парцеларен план да се изпрати за обнародване в Държавен вестник.

Приложение:
1. Трасировъчен план - 3 бр.
2. Обяснителна записка.

ПО ТОЧКА 1.15.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници 
да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
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„ЗА” - 26

ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 172

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124 ал.1, чл. 124а ал.1; чл.124б ал.1 и чл. 134 ал.1,т.1 и ал.З от Закона за 
устройство на територията, във връзка с чл.17а от Закона за опазване на земеделските земи 
Общинския съвет - Севлиево:

1. ОДОБРЯВА задания за изработването на устройствен проект по чл 125 от ЗУТ.
2. РАЗРЕШАВА изработването на проект за изменение на действащия Общ устройствен 

план, предвиждащ създаване на устройствена зона („Жм“) - „Жилищна устройствена зона за ниско 
жилищно застрояване“ за имот с идентификатор 65927.20.1 по КККР на гр. Севлиево, местност 
„Мерата“.

На основание чл.124б, ал. 2 от Закона за устройство на територията настоящото решение 
да се разгласи с обявление поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, 
както и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и се публикува на 
интернет страницата на общината и в един местен вестник.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи 
на оспорване.

Неразделна част от решението е проект с предложение за изменение на ОПУО - Севлиево.
Приложения:

1. Задания за Частично изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево 
(ОУПО) за ПИ с идентификатори 65927.20.1 по КККР на гр. Севлиево.

2. Предложение за Частично изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево (ОУПО)

ПО ТОЧКА 1.16,

МИТЬО МИТЕВ - общински съветник от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ, Председател на 
ПК „Земеделие и гори”

ПК „Земеделие и гори“ разгледа т. 1.16. - изменение предназначението на земеделски земи - 
мери, пасища и ниви и подкрепя предложението за приемане.

И понеже са идентични т. 1.17., т.1.18. и т. 1.19. комисията подкрепя съответните точки.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма
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д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 27 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 173

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.127, ал.6, чл.134, ал.1, т.1 и ал.З от Закона за устройство на територията, 
Общински съвет - Севлиево:

ОДОБРЯВА проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево за 
промяна предназначението на поземлен имот с идентификатор 73763.2.50 по КККР на с. Търхово, 
местност „БАБИНЕЦ“ от земеделска територия с необработваеми земи - пасища в земеделска 
територия с допустима промяна предназначението при условията на устройствена зона „Обществено 
обслужване“ (“Оо“).

Приложение:
1. Проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево за промяна 

предназначението на поземлен имот с идентификатор 73763.2.50 по КККР на с. Търхово, местност 
„БАБИНЕЦ“ от земеделска територия с необработваеми земи - пасища в земеделска територия с 
допустима промяна предназначението при условията на устройствена зона „Обществено 
обслужване“ (“Оо“).
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ПО ТОЧКА 1.17.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 174

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.127, ал.6, чл.134, ал.1, т.1 и ал.З от Закона за устройство на територията, Общински съвет - 
Севлиево:

ОДОБРЯВА проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево за промяна 
предназначението на поземлен имот с идентификатор 16376.125.14 по КККР на с. Горна Росица, 
местност „ФЕРИЗА“ от земеделска територия с обработваеми земи - ниви в земеделска територия с 
допустима промяна предназначението при условията на устройствена зона „Предимно 
производствена“ (“Пп“).
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Приложение:
1. Проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево (ОУПО) за 

поземлен имот с идентификатор 16376.125.14 по КККР на с. Горна Росица, местност 
„ФЕРИЗА“.

ПО ТОЧКА 1.18.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 175

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124, ал.1, чл.134, ал.1, т.1 и ал.З и чл. 127, ал.6 от Закона за устройство на 
територията, във връзка с чл. 17а от Закона за опазване на земеделските земи, Общинският съвет - 
Севлиево:
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ОДОБРЯВА проект за изменение на ОУПО Севлиево за промяна предназначението на имот 
с идентификатор 21628.154.120, местност „Камъка“ по КККР на землище с. Добромирка, от 
обработваема земеделска земя - нива в територия с отреждане за „Спорт“, при условията на 
устройствена зона - „Спорт и атракции“ - (Си).

Решението на Общинския съвет - Севлиево за одобряване на изменението на Общия 
устройствен план да се изпрати за обнародване в Държавен вестник.

Одобреното изменение на общия устройствен план да се публикува в интернет страницата 
на Община Севлиево.

Неразделна част от решението е приложения проект за изменение на ОПУО.

ПО ТОЧКА 1.19.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 176

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124, ал.1, чл.134, ал.1, т.1 и ал.З и чл. 127, ал.6 от Закона за устройство на 
територията, във връзка с чл. 17а от Закона за опазване на земеделските земи, Общинският съвет - 
Севлиево:

ОДОБРЯВА проект за изменение на ОУПО Севлиево за промяна предназначението на 
имот с идентификатор 40275.246.20, местност „Армането“ по КККР на землище с. Кръвеник с цел 
създаване на устройствен режим за промяна предназначението от обработваема земеделска земя - 
нива в територия за строителство, при условията на устройствена зона - „Жилищна устройствена 
зона за ниско жилищно строителство“ - (Жм).

Решението на Общинския съвет - Севлиево за одобряване на изменението на Общия 
устройствен план да се изпрати за обнародване в Държавен вестник.

Одобреното изменение на общия устройствен план да се публикува в интернет страницата 
на Община Севлиево.

Неразделна част от решението е приложения проект за изменение на ОПУС).

ПО ТОЧКА 1,20,

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“ разгледа т.1.20. и единодушно подкрепяме 
предложението на кмета. Дававме пълното си съгласие.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

На ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ също разгледахме предложението и 
единодушно го подкрепяме.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 177

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
във връзка с чл.10 от Наредба за условията и реда за финансово подпомагане от бюджета на Община 
Севлиево на дейността на спортните клубове и ползване на спортните обекти и съоръжения, 
собственост на община Севлиево, Общински съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие община Севлиево да предостави допълнителна финансова помощ на 
спортен клуб по самбо и джудо „Раковски“ гр.Севлиево в размер на 2 500 лв. (две хиляди и 
петстотин лева).

2. Упълномощава Кмета на община Севлиево да предприеме необходимите действия 
за изпълнение на настоящото решение.

ПО ТОЧКА 2,1.

НЕДКО ГЕОРГИЕВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на Временната комисия 
за изготвяне на предложения за съдебни заседатели

Районен съд - Севлиево и Окръжен съд - Габрово имат остра нужда от съдебни заседатели. 
Тези колеги, примерно колежката Георгиева, колежката Лалева в миналия съвет помним какъв голям 
наплив имаше, този мандат обаче не е така. Сега на предходната процедура имаше 3-ма желаещи. И 
затова се принуждаваме да възобновим процедурата, да я пуснем отначало и дано този път има 
повече желаещи. Аз ще апелирам както Вас, така Вашите познати, както и община Севлиево, 
възможно най-масово да рекламират и да разгласят тази процедура, за да може да се появят повече 
желаещи. Освен това следва и да попълним състава на комисията, тъй като г-н Ердоан Узунов вече 
работи в общинската администрация и неговото място е вакантно. Така, че очаквам и Вашите 
предложения.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

Ние от групата на ДПС за попълване на Временната комисия на мястото на Ердоан Узунов 
предлагаме Цветелина Колева.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение
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„ЗА”- 27 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 178

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, чл. 44 и чл. 59, ал. 1 от „Правилник за организацията и дейността 
на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация в община Севлиево", чл. 68, чл. 68а, чл. 68в и чл. 68е от Закона за съдебната 
власт и чл. 8 ал. 1 от Наредба №7/28.09.2017 година за съдебните заседатели, Общински 
съвет - Севлиево:

1. Открива процедура за попълване списъка на кандидатите за съдебни 
заседатели за Районен съд - Севлиево и Окръжен съд Габрово (Мандат 2024 г. - 2028 г,) 
като кандидатите за съдебни заседатели трябва да бъдат дееспособни български граждани, 
които отговарят на изискванията на чл. 67, ал. 1 и ал. 3 и чл. 69, ал. 2 от Закона за съдебната 
власт.

2. Утвърждава образци на документи:

2.1. Заявление /Приложение № 1/ към което се прилагат: 1. подробна автобиография, 
подписана от кандидата; 2. нотариално заверено копие от диплома за завършено 
образование; 3. медицинско удостоверение, че лицето не страда от психическо заболяване; 
4. данни за контакт на две лица, към които общинските съвети да се обръщат за препоръки; 
5. мотивационно писмо; 6. писмено съгласие; 7. декларация за липса на обстоятелствата по 
чл. 67, ал. 3 от ЗСВ; 8. документ за извършена проверка по реда на Закона за достъп и 
разкриване на документите и за обявяване на принадлежност на български граждани към
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Държавна сигурност и разузнавателните служби на Българската народна армия, ако са 
родени преди 16 юли 1973 г.; 9.декларация за съответствие с изискването на чл.69, ал.2 от 
зсв.

2.2. Писмено съгласие по чл. 68, ал. 3, т. 7 /Приложение №2/;

2.3. Декларация за липса на обстоятелства по чл. 67, ал. 3 от ЗСВ /Приложение №3/;

2.4. Декларация по чл. 69, ал. 2 от ЗСВ /Приложение №4/;

2.5. Формуляр - Данни за лицата по чл.68, ал.З, т.5 от ЗСВ /Приложение №5/.

3. Попълва състава Временна комисия за изготвяне на предложения за 
попълване списъка на кандидатите за съдебни заседатели за Районен съд - Севлиево и 
Окръжен съд Габрово (Мандат 2024 г. - 2028 г.), като на мястото на напусналият 
Общински съвет Севлиево - Ердоан Мехмед Узунов избира за член:

Цветелина Колева Колева

4. Определя срок за приемане на документите съгласно чл. 68, ал. 3 на Закона за 
съдебната власт на кандидатите за съдебни заседатели от 17.06.2024 г. до 28.06.2023 г. 
включително в деловодството на Община Севлиево всеки работен ден от 8.30 до 17.00 часа.

5. Временната комисия обявява списъка на допуснатите до участие кандидати на 
интернет страницата на Община Севлиево и ги уведомява за датата на изслушването.

6. Временната комисия провежда изслушване на кандидатите при спазване 
изискванията на чл.68а от ЗСВ и съставя доклад за протичането му, който се публикува на 
интернет страницата на община Севлиево и се предоставя на Общински Съвет - Севлиево в 
7-дневен срок преди гласуването.

7. Задължава Председателя на Временната комисия в седем дневен срок преди 
гласуването да внесе в Общински съвет - Севлиево доклада и проекта за решение за избор 
на съдебни заседатели за Районен съд - Севлиево и Окръжен съд Габрово (Мандат 2024 г. - 
2028 г.).

8. Възлага на Председателя на Общински съвет - Севлиево да обяви откриването 
на процедурата за определяне на съдебни заседатели, като изготви съобщение и го 
публикува на официалната интернет страница на Община Севлиево и в местните медии. 
Съобщението да се постави и на информационното табло на Общински съвет.

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев 
закри заседанието в 15.00 часа
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